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PROTOKÓŁ NR XXXIX/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 26 CZERWCA 2018 R. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.50. 

 

Punkt 1. 

Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXXIX 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 15 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 
3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 
4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 
6. Andrzej Kurzawski – Radny Rady Powiatu Pabianickiego. 

 
oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 
 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy. Zapytał, czy są 

wnioski do porządku obrad. Poddał pod głosowanie cały porządek obrad i 
stwierdził, że Rada Gminy w Dobroniu jednogłośnie – 15 głosami „za” 

przyjęła porządek. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

ODBYTEJ W SIEDZIBIE KLUBU SPORTOWEGO „ISKRA”,  

UL. SPORTOWA 19A, W DOBRONIU 



Strona 2 z 21 

Protokół nr XXXIX/2018 z sesji RG - z dnia 26.06.2018 r. 

Porządek XXXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 

finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Gminy 

Dobroń za 2017 r.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2017. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia z Komendantem Powiatowym Policji w 

Pabianicach na przekazanie środków finansowych z przeznaczeniem na 

rekompensatę pieniężną za ponadnormatywny czas służby dla 

policjantów, którzy realizują zadania z zakresu służby prewencyjnej na 

terenie Gminy Dobroń w roku 2018. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Dobroń do roku 2020”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Dobroń. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2018 r.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

17. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXVIII/2018 z sesji Rady Gminy. 

18. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że z Urzędu 

Marszałkowskiego otrzymaliśmy dotację na rozbudowę oczyszczalni ścieków 

w Dobroniu i dobudowę wodociągu w miejscowości Przygoń. Zaznaczył, że 

podpisanie umowy na to zadanie nastąpi jeszcze w tym miesiącu. 

Poinformował, że została złożona tzn. „fiszka” do Łódzkiego Obszaru 

Metropolitalnego na kwotę 7 mln zł na budowę sali gimnastycznej w Szkole 

Podstawowej w Mogilnie. Ponadto trwają prace związane z 

termomodernizacją budynków użyteczności publicznej na terenie gminy 

Dobroń. Termin zakończenia tych prac jest określony na 15 sierpnia 2018 

r. Zaznaczył, że trwa remont cząstkowy dróg. Poinformował, że rozpoczął 

się także remont drogi powiatowej w Ldzaniu, na odcinku od OSP Ldzań do 

numeru domu 22. Poinformował, że jeśli chodzi o budowę sali 

gimnastycznej w Chechle to termin składania ofert na dokończenie 

inwestycji został przedłużony do 27 czerwca br. Ponadto były wykaszane 

pobocza oraz uzupełniane wyrwy. Zaznaczył, że zostanie zakupiona nowa 

kosiarka. Były także organizowane Dni Dobronia i Dzień Folkloru. 

Poinformował, że jeśli chodzi o ul. Torową to z PKP został uzgodniony teren, 

który w przyszłości będzie drogą gminną. Cały czas trwają procedury 

związane z rozpoczęciem remontu drogi na ul. Słowackiego w Dobroniu. 

Zaznaczył, że dostaliśmy dotację w wysokości 130 000 zł na dalszą część 

budowy drogi przez tzn. „Bieski”. Po ogłoszonym przetargu rozpoczniemy 

remont tej drogi. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, kiedy 

jest planowane rozpoczęcie budowy sali gimnastycznej w Mogilnie Dużym? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że najpierw musimy 

zakończyć rozpoczęte inwestycje, podsumować finanse gminy i dopiero 

rozpocząć dalsze inwestycje. Złożenie tzn. „fiszek” nie wiąże się z 

rozpoczęciem inwestycji. Najpierw trzeba stworzyć projekt i złożyć wniosek. 

Rozpoczęcie tej inwestycji nastąpi na pewno w następnej kadencji. 

 

- Brak dalszej dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

Interpelacje:  
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- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Radny J. Zając zapytał, o możliwość udrożnienia i wyczyszczenia rowów 

odwadniających drogi na odcinku Poleszyn – Poleszyn Dolny – Orpelów. 

 

- Radny P. Górny zapytał, kiedy nastąpiła zmiana w projekcie drogi 

powiatowej Dobroń – Ldzań z pasa pieszo-rowerowego na utwardzone 

pobocze? Zaznaczył, że mieszkańcy nie wiedzą jak mają się po tej drodze 

poruszać. Poinformował, że jeżeli jest wydzielony pas to trzeba go 

oznakować. 

 

- Radny D. Becht zapytał, jak będzie wyglądać odśnieżanie zimą tego 

wydzielonego pasa na drodze Dobroń – Ldzań? 

 

- Radna B. Jóźwiak zapytała, o możliwość zamontowania spowalniacza na ul. 

Zielonej w Chechle Drugim? 

 

- Radny J. Zając poruszył kwestię bezpieczeństwa na drodze powiatowej 

Dobroń – Ldzań. Poinformował, że trzeba uregulować ruch w przypadku 

sytuacji kolizyjnych i oznakować tą drogę. 

 

- Radny J. Zając zapytał, o możliwość oznakowania skrzyżowania drogi 

powiatowej w Poleszynie Górnym? Zaznaczył, że jest tam brak regulacji 

torów jazdy. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że gmina ze swojego budżetu dołożyła dużo 

pieniędzy na budowę drogi powiatowej Dobroń – Ldzań i dlatego wymaga się 

teraz żeby tą drogę oznakować. 

 

- Sołtys Sołectwa Orpelów A. Jatczak zapytała, o możliwość obcięcia lip na 

ul. Łącznej w Orpelowie? 

 

- Sołtys Sołectwa Chechło Pierwsze J. Kunicki zapytał, o możliwość 

postawienia stojaków na rowery na ul. Podmiejskiej? 

 

- Sołtys Sołectwa Mogilno Duże A. Kluch zapytał, czy zostaną podjęte jakieś 

działania związane z wystąpieniem suszy w rolnictwie na terenie gminy 

Dobroń? 
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- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zaproponował, żeby nie stawiać za 

dużo znaków na skrzyżowaniu np. w Poleszynie Górnym tylko jeden znak 

sygnalizujący, że jest to rondo. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał, o możliwość dosypania 

poboczy na drodze w Zakrzewkach oraz na ul. Wąskiej, odcinek od 

Zakrzewek do Markówki?  

 

 - Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał, o możliwość obcięcia gałęzi 

przy posesji pana Zająca w Zakrzewkach? 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała, o możliwość 

namalowania pasów na skrzyżowaniu w Dobroniu Dużym? 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik poinformowała, że lustro 

zmontowane na skrzyżowaniu drogi Dobroń Duży – Ldzań jest źle ustawione. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała, o możliwość 

przesunięcia tablicy ogłoszeń na Dobroniu Dużym, która stoi pomiędzy 

dwoma słupami. Poprosiła o przestawienie jej przed słupem. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała, o możliwość 

oznaczenia łuku drogi w Dobroniu Dużym na odcinku nowego asfaltu? 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski poinformował, że przy 

ul. Sportowej i Ogrodowej jest rozjechana studzienka przez tiry skręcające 

do firmy „Jantoń”.  

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że podczas 

remontu nie było zmiany projektu drogi Dobroń - Ldzań. Od początku były w 

projekcie separatory i wydzielenie tego pasa i piesi mogą się tam poruszać. 

Zaznaczył, że nie można oznakować tego pasa, bo ścieżka rowerowa w obie 

strony musi mieć więcej niż 1,5 m. Ta droga nie spełniała wymogów, żeby 

można było zrobić tą ścieżkę rowerową po obu stronach. Poinformował, że 

zgłosi potrzebę oznakowania tego pasa do Komisji Bezpieczeństwa Rady 

Powiatu Pabianickiego. 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że jeśli 

chodzi o remont drogi w Ldzaniu to w tym projekcie Wykonawca również 



Strona 6 z 21 

Protokół nr XXXIX/2018 z sesji RG - z dnia 26.06.2018 r. 

zobowiązał się do uzupełnienia drogi przy ul. Leśnej w Dobroniu. Zaznaczył, 

że jeżeli chodzi o przebudowę drogi Dobroń – Markówka to nie wie czy w 

następnym roku powiat będzie mieć pieniądze na tą inwestycję. Zaznaczył, 

że wnioskował w tym roku, żeby zabezpieczyć fundusze na rok 2019 na 

dalszą przebudowę drogi w Ldzaniu. 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że powiat 

ma podpisaną umowę z gminą na odśnieżanie dróg powiatowych w Dobroniu. 

Zaznaczył, że pas ten na pewno będzie odśnieżany. Może zostanie zakupiony 

odpowiedni sprzęt do odśnieżania tego pasa. 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że przekaże 

sprawę oznakowania skrzyżowania drogi w Poleszynie Górnym Komisji 

Bezpieczeństwa Rady Powiatu Pabianickiego. 

 

- Radny Rady Powiatu Pabianickiego A. Kurzawski poinformował, że zostało 

już wysłane pismo w sprawie namalowania pasów na skrzyżowaniu w 

Dobroniu Dużym, że zostanie to zrobione. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeżeli chodzi o rowy 

przydrożne w Poleszynie to zostaną one wyczyszczone. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o drogę 

powiatową Dobroń – Ldzań to musimy się tutaj spotkać z powiatem, z osobą 

która jest odpowiedzialna i zapobiec sytuacjom, które mogłyby się tam 

wydarzyć. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

zamontowanie spowalniacza na ul. Zielonej w Chechle to przyjrzymy się 

sprawie. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o drzewa to 

znajdują się one albo w pasie drogowym powiatu albo w pasie drogowym 

gminnym. Żeby wyciąć takie drzewo musimy uzyskać zgodę od powiatu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o suszę w 

rolnictwie to Minister Rolnictwa zapowiedział, że będą wypłacane 

odszkodowania za suszę. Zaznaczył, że gmina pośredniczy przy składaniu 

wniosków. Poinformował, że szkody będą szacowane tylko na klasie gleby 5 

i 6. Wnioski należy składać w Urzędzie Gminy w Dobroniu w pok. nr 3. Wzór 
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wniosku do pobrania w Urzędzie Gminy Dobroń lub na stronie internetowej. 

Termin składania wniosków do 16 lipca 2018 r. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o podsypanie 

poboczy na Zakrzewkach - zostanie to uzupełnione. Poinformował, że 

Mogilnie Dużym na drodze powiatowej też trzeba te pobocza podsypać i w 

tej sprawie zwracaliśmy się już do powiatu. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o stojak na rowery to nie mamy tam własnego terenu, żeby go 

ustawić. Zaznaczył, że skontaktuje się w tej sprawie z gminą Pabianice i PKP, 

żeby można było go tam ustawić. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o gałęzie na Zakrzewkach, to w miarę możliwości część gałęzi została 

już przycięta. W tym roku firma obcinała gałęzie. Natomiast na pewnej 

wysokości żaden Wykonawca nie podejmie się ich obcięcia bez wyłączenia 

prądu. Poinformował, że takie sytuacje najlepiej zgłaszać do zakładu 

energetycznego jako osoba fizyczna. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o tablicę ogłoszeń w Dobroniu Dużym, to prosi, żeby mieszkańcy 

uzgodnili z właścicielem tego terenu, gdzie ta tablica ma stanąć. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o lustro to zostanie ono ustawione. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o przejście dla pieszych pomiędzy skrzyżowaniem w Dobroniu Dużym 

przez drogę powiatową to posiada informację, że nie zostało to uwzględnione 

w inwestycji i nie zostanie to wykonane. 

 

- Kierownik Ref. GKiOŚ UG w Dobroniu T. Ignaczak poinformował, że jeśli 

chodzi o zepsutą studzienkę to zorientujemy się w sprawie. 

 

 

Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

29.05.2018 r. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

mieszkańców ul. Glinianej w Chechle Drugim z prośbą o założenie instalacji 
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ostrzegawczej na przejeździe kolejowym przy ul. Glinianej w Chechle 

Drugim. W dniu 5.06.br. wpłynęła od Wójta Gminy Dobroń informacja o 

przekazaniu pisma do PKP Polskie Linie Kolejowe w/w sprawie. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

05.06.2018 r. do Biura Rady wpłynęła uchwała nr I/97/2018 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 4 czerwca 

2018 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2017 rok. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

Budżetu Gminy Dobroń za 2017 r.):  

 

- Sprawozdania finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu 

Gminy Dobroń za 2017 r. stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że rok 2017 to rok, w 

którym rozpoczynaliśmy działania zmierzające do poprawy jakości życia 

mieszkańców gminy Dobroń mieszkających w budynkach komunalnych jak i 

dzieci uczęszczających do szkół poprzez odnowienie tych budynków. 

Zaznaczył, że część pieniędzy na to zadanie pochodzi z Urzędu 

Marszałkowskiego. Poinformował, że plan dochodów gminy na dzień 31 

grudnia 2017 r. wyniósł 29 844 989,04 zł, z tego bieżące 29 538 271,23 zł, 

natomiast dochody majątkowe 306 717,81 zł. Dochody bieżące zostały 

wykonane na poziomie 102,4%, natomiast dochody majątkowe 64,3%. 

Jeżeli chodzi o dochody majątkowe, to w roku 2017 wpłynęło ostatnie 

odszkodowanie za drogi przejęte pod budowę S-8 i S-14. W roku 2017 

otrzymaliśmy refundację wydatków poniesionych na inwestycje z udziałem 

środków unijnych w nieznacznej wysokości. Wynika to z faktu, że większe 

wydatki z tego tytułu zostały rozliczone wnioskami o płatność złożonymi w 

roku 2018. Ogółem zaplanowane dochody zostały zrealizowane na poziomie 

102,00 % planu. Plan wydatków na dzień 31 grudnia 2017r. wyniósł 30 809 

473,03 zł, z tego plan wydatków bieżących 27 456 187,34 zł, natomiast 

majątkowych 3 353 285,69 zł. Wydatki zostały zrealizowane na poziomie 

94,54 % planu. Znaczne zmniejszenie kwoty zaplanowanych i wykonanych 

wydatków majątkowych wynika z rozstrzygnięć przetargów na inwestycje 

realizowane z udziałem środków unijnych i przesunięciem płatności na rok 

2018 r. W ramach inwestycji dotyczącej termomodernizacji budynków 

zakończyliśmy dwa budynki – przy ul. Sienkiewicza tzn.” dom nauczyciela” 
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oraz przy ul. 11 listopada 11. Wydatki w roku 2017 na tę inwestycje wyniosły                 

1 158 153,29 zł. Jeżeli chodzi o budowę sali gimnastycznej wraz z 

przedszkolem poniesiono wydatki na kwotę 1 087 501,18 zł. W roku 2017 

gmina nie zrealizowała zadania inwestycyjnego dotyczącego rozbudowy 

oczyszczalni oraz budowy sieci wodociągowej z odejściami poza pas jezdni w 

m. Przygoń – objętego wnioskiem o pozyskanie środków finansowych z 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich – PROW w ramach operacji typu 

„Gospodarka wodno-ściekowa”. Nasz wniosek został oceniony pozytywnie, 

jednak z uwagi na brak środków w Urzędzie Marszałkowskim nie otrzymał 

dofinansowania. W roku 2017 gmina nie wyemitowała zaplanowanych 

początkowo obligacji, w związku z przesunięciem terminów realizacji zadań 

z udziałem środków unijnych. W roku 2017 spłacono raty pożyczek i 

kredytów na ogólną kwotę 748 524,24zł. oraz odsetki na kwotę 39 944,02 

zł.  2017r. WFOŚ i GW w Łodzi umorzył Gminie część pożyczek: w kwocie 86 

400,00 zł zaciągniętej w roku 2013 na zakup ciągnika wraz z osprzętem oraz 

w kwocie 57 050,00 zł zaciągniętej w roku 2015 na zakup koparko-ładowarki. 

Zadłużenie gminy na koniec 2017 roku wyniosło 885 381,18 zł – 2,9%. Za 

rok 2017 gmina osiągnęła nadwyżkę budżetową w kwocie 1 306 560,69 zł.  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

34/18/2018 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytała uchwałę 

nr I/43/2018 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 9 kwietnia 2018 r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Dobroń z wykonania budżetu za 

2017 r. Stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

-  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Dyskusja w/w sprawozdaniu odbyła się na Komisjach Rady Gminy w 

Dobroniu w miesiącu maju i czerwcu br. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/301/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/301/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 

finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Gminy Dobroń 

za 2017 r. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 15 min. 

przerwy. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2017):  

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej nr 34/8/2018 o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń. 

Wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytała uchwałę 

nr I/97/2018 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z dnia 4 czerwca 2018 r. w 

sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2017 rok. Stanowi ona załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/302/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za”, 1 głos „przeciw” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/302/18 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Dobroń absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2017. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-

2031): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że zmiana ta jest 

związana z przyznaniem dofinansowania na rozbudowę oczyszczalni ścieków 

w Dobroniu. Termin realizacji tego zadania zostanie przesunięty do 2020 r. 
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W związku z tym było trzeba zmienić okres obowiązywania WPF i umieścić 

poszczególne kwoty na to zadanie w poszczególnych latach. Zaznaczyła, że 

na razie w WPF zabezpieczamy środki na wkład własny. Jeżeli chodzi o 

załącznik nr 1 do WPF to zostały tu uwzględnione dane wynikające ze stanu 

budżetu na dzień dzisiejszy. Poinformowała, że jeżeli chodzi o dochody i 

wydatki to mamy już podpisane umowy z Ministerstwem Sprawiedliwości na 

zakup wyposażenia i urządzeń ratownictwa niezbędnych do udzielenia 

pomocy poszkodowanym, jest to kwota 60 832,53 zł, z czego 13 000 zł są 

to środki z UM w Łodzi na zakup pił spalinowych dla OSP i kwota 5 760 zł - 

środki z powiatu pabianickiego na zakup sprzętu dla ratownictwa dla OSP w 

Dobroniu oraz kwota 6,62 zł - są to odsetki od nienależnie pobranych 

świadczeń „500 +”. Zaznaczyła, że te powyższe zmiany dotyczą dochodów i 

wydatków. Kolejną zmianą jest przesunięcie 100 000 zł z rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Dobroniu w roku 2018 na prace dodatkowe związane 

z termomodernizacją budynków użyteczności publicznej. Jeżeli chodzi o 

załącznik nr 2 do WPF to dokonujemy zmian w dwóch przedsięwzięciach: w 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej oraz w oczyszczalni 

ścieków, w związku z powyższym należy dostosować kwoty tych 

przedsięwzięć do planowanych kwot do realizacji. Ogółem łączne nakłady 

limity wydatków w poszczególnych latach oraz limity zobowiązań zostały 

określone w załączniku nr 2 do w/w uchwały. 

 

- Bez Radnego P. Górnego - skład Rady Gminy - 14 obecnych na sali obrad 

Radnych. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 46/129/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Bez Radnego J. Goruchty - skład Rady Gminy - 13 obecnych na sali obrad 

Radnych. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/303/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 



Strona 12 z 21 

Protokół nr XXXIX/2018 z sesji RG - z dnia 26.06.2018 r. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/303/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018):      

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały w pkt. 9. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 46/130/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Na salę obrad wrócił Radny P. Górny - skład Rady Gminy - 14 obecnych na 

sali obrad Radnych.  

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/304/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/304/18 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Komendantem Powiatowym 

Policji w Pabianicach na przekazanie środków finansowych z 

przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za ponadnormatywny 
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czas służby dla policjantów, którzy realizują zadania z zakresu 

służby prewencyjnej na terenie Gminy Dobroń w roku 2018): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ponownie przedłożył na 

sesji uchwałę w sprawie dofinansowania służb ponadnormatywnych w 

okresie lipiec-wrzesień br. Zaznaczył, że od mieszkańców ma informację, że 

te służby są potrzebne. Poinformował, że te pieniądze są przekazywane 

prewencji, a nie drogówce. Te służby są po to, aby chronić mieszkańców 

gminy Dobroń i ich majątek. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 46/131/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że nie jest przeciwny Policji. Zaproponował, 

żeby przeznaczyć te pieniądze nie na służby ponadnormatywne, ale dla 

dzielnicowych z Posterunku Policji w Piątkowisku, który obsługuje 

mieszkańców gminy Dobroń, aby poprawić jakość pracy policji i warunki 

przyjmowania mieszkańców. 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że służby ponadnormatywne są 

potrzebne, ponieważ mają na celu zapewnienie bezpieczeństwa 

mieszkańcom gminy Dobroń. Zaznaczył, że w statystykach przedstawionych 

przez policję na Komisjach Rady Gminy w Dobroniu wyraźnie było widać 

spadek zdarzeń na terenie gminy Dobroń, co można powiązać ze służbami 

ponadnormatywnymi.  

 

- Radny D. Becht poinformował, że był rok, kiedy służb ponadnormatywnych 

w gminie Dobroń nie było i statystyki również pokazywały spadek zdarzeń w 

gminie Dobroń. 

 

- Radny G. Minias zaznaczył, że nie jest pewny czy te służby 

ponadnormatywne przynoszą jakieś efekty. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, że służby ponadnormatywne nie zapobiegną 

żadnemu wypadkowi. Zaznaczył, że zgadza się z Radnym D. Bechtem, aby 

przeznaczyć te pieniądze na konkretny cel, a nie na służby 

ponadnormatywne.  
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- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna zapytała czy cel, na 

który przeznaczamy pieniądze jest wcześniej uzgadniany z Komendantem 

Policji? 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że w budżecie na ten rok 

w rozdziale, gdzie mamy Komendy Wojewódzkie Policji, a mamy dwa zadania 

z przeznaczeniem przekazania środków dla Policji. Pierwsze zadanie to 

przekazanie 15 000 zł na służby ponadnormatywne i drugie zadanie to 

dofinansowanie zakupu sprzętu dla policji w kwocie 5 000 zł. Zaznaczyła, że 

Policja złożyła wnioski zarówno na służby ponadnormatywne jak i sprzęt. Na 

ten moment propozycja Radnego D. Bechta nie może być uwzględniona, 

ponieważ musielibyśmy najpierw zabezpieczyć takie środki w budżecie. 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że służba ponadnormatywna w jego 

rozumieniu to dodatkowy czas patroli Policji spędzony na terenie gminy 

Dobroń. 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że przekazując pieniądze na służby 

ponadnormatywne w zamian oczekujemy, iż w miesiącach lipiec – wrzesień 

będzie zrobiony plan realizacji tych służb. Zaznaczyła, że dobrze by było, 

gdyby gmina miała jakąś kontrolę nad tymi służbami. Zapytała, czy 

wiadomo, ile w roku 2017 było godzin służb ponadnormatywnych?  

 

- Radny D. Becht poinformował, że jeżeli nie można zmienić tej uchwały to 

proponuje odrzucić teraz tą uchwałę, a we wrześniu na sesji podjąć uchwałę 

w sprawie przekazania środków finansowych dla dzielnicowych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że ludzie 

na zebraniach sołeckich zgłaszają się z prośbą, aby zwiększyć liczbę patroli 

policji. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Bez Radnego P. Górny - skład Rady Gminy - 13 obecnych na sali obrad 

Radnych. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/305/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 8 głosami „za”, 2 głosami 



Strona 15 z 21 

Protokół nr XXXIX/2018 z sesji RG - z dnia 26.06.2018 r. 

„przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła uchwałę Nr 

XXXIX/305/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Komendantem Powiatowym Policji w Pabianicach na przekazanie środków 

finansowych z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za 

ponadnormatywny czas służby dla policjantów, którzy realizują zadania z 

zakresu służby prewencyjnej na terenie Gminy Dobroń w roku 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dobroń do roku 2020”): 

 

- Przedstawiciel firmy „Meritum Competence” z Warszawy Pan Bartosz 

Przybylski poinformował, że Programu Ochrony Środowiska jest 

podstawowym dokumentem koordynującym działania z ochrony środowiska 

na terenie gmin. Program ten zawiera cele i zadania, które gmina powinna 

realizować w celu ochrony środowiska. Działania te są określone do realizacji 

do roku 2020. Ponadto dokument ten został sporządzony zgodnie z 

wytycznymi Ministerstwa Ochrony Środowiska. W programie tym znajduje 

się analiza stanu środowiska na terenie gminy Dobroń w 10 obszarach 

interwencji. Każdy z obszarów interwencji zawiera podsumowanie i analizę 

SWOT, w której znajdują się mocne strony gminy oraz słabe strony, ponadto 

znajdują się tam szanse i zagrożenia, które mogą wpłynąć negatywnie na 

środowisko. W ramach wyznaczonych w dokumencie celów wyznaczono takie 

zadania jak: termomodernizacja, budowa obiektów w systemie budownictwa 

pasywnego, rozbudowa oczyszczalni ścieków i stacji uzdatniania wody, 

budowa sieci kanalizacyjnej, wodociągowej i edukacja ekologiczna. Ze 

względu, że w zadaniach znajdują się inwestycje, które mogłyby potencjalnie 

oddziaływać na środowisko niezbędne było opracowanie prognozy 

oddziaływania na środowisko. Kolejnym etapem prac było wystąpienie z 

wnioskiem o zaopiniowanie prognozy i programu do Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska, do sanepidu.   

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 38/67/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 
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- Bez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu T. Różańskiego - skład 

Rady Gminy - 12 obecnych na sali obrad Radnych. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/306/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za”, 1 głos 

„wstrzymał się” przyjęła uchwałę Nr XXXIX/306/18 w sprawie przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dobroń do roku 2020”. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Dobroń): 

 

- Na salę obrad wrócił Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. 

Różańskiego - skład rady 13 obecnych na sali obrad Radnych Rady Gminy w 

Dobroniu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały.  

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 46/132/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Bez Radnej M. Minkiewicz - skład Rady Gminy - 12 obecnych na sali obrad 

Radnych. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/307/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 10 głosami „za” i 2 głosami 
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„przeciw” przyjęła uchwałę Nr XXXIX/307/18 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Komisji Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2018 

r.): 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht, Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska A. Pułanecki, Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Rzepkowski i Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu H. Grącka przedstawili propozycję planu pracy Komisji Rady Gminy w 

Dobroniu na drugie półrocze 2018 r. 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

35/19/2018 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 38/68/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 46/133/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 35/64/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/308/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/308/18 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji 

Rady Gminy w Dobroniu na drugie półrocze 2018 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji 

Liceum Ogólnokształcącego im. ks. Jana Długosza w Dobroniu): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że po wygaśnięciu Zespołu 

Szkół w Dobroniu, gdzie gimnazjum jest powoli wygaszane pozostało, jeszcze 

Liceum, które musimy zamknąć.  

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 35/65/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/309/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” i 1 głos „przeciw” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/309/18 w sprawie likwidacji Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. Jana Długosza w Dobroniu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 16. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 
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- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 38/69/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, żeby w przyszłorocznym budżecie 

zaplanować środki na oświetlenie tej drogi. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak, że droga ta jest już naszą własnością. 

Uchwała ta dotyczy zakwalifikowania tej drogi do kategorii dróg gminnych. 

Poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie to w tym punkcie ten wniosek nie 

może być procedowany. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXIX/310/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXIX/310/18 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 17. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXVIII/2018 z 

sesji Rady Gminy): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminy wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr 

XXXVIII/2018 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 

12 głosami „za” - przyjęto protokół nr XXXVIII/2018. 

 

 

Ad. pkt. 18. (Zamknięcie sesji): 

 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XXXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu. 



Strona 20 z 21 

Protokół nr XXXIX/2018 z sesji RG - z dnia 26.06.2018 r. 

Na tym protokół zakończono. 

 

   
       Protokołowała:                                      Przewodniczył:                                                                   

Podinspektor ds. obsługi    
organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 
 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek            
 

 
                                  

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

4 

3 Sprawozdania finansowe wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania Budżetu Gminy Dobroń za 2017 r. 

64+3+ 
3+3+5+ 

3+3+8+2 

4  Opinia nr 34/18/2018 Komisji Rewizyjnej  3 

5 Uchwała nr I/43/2018 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z 

dnia 9 kwietnia 2018 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu 
Wójta Gminy Dobroń z wykonania budżetu za 2017 r. 

3 

6 Wniosek nr 34/8/2018 Komisji Rewizyjnej  1 

7 Uchwała nr I/97/2018 Składu Orzekającego RIO w Łodzi z 

dnia 4 czerwca 2018 r. w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Dobroń za 2017 rok 

3 

8 Opinia nr 46/129/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

9 Opinia nr 46/130/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

10 Opinia nr 46/131/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

11 Opinia nr 38/67/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

12 Opinia nr 46/132/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

13 Opinia nr 35/19/2018 Komisji Rewizyjnej  1 

14 Opinia nr 38/68/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

15 Opinia nr 46/133/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 
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16 Opinia nr 35/64/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

17 Opinia nr 35/65/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

18 Opinia nr 38/69/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska 

1 

19 Wykaz dokumentów przedkładanych przez Wójta Gminy 
Dobroń na posiedzenie XXXIX/2018 sesji Rady Gminy z 

dnia 26 czerwca 2018 r. 

1 

20 Porządek XXXIX sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 26 
czerwca 2018 r. 

1 

21 Zaproszenia na sesje  

 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 20 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 

 

 


